
Fra: Jesper Erenskjold Moeslund <jesper.moeslund@ecos.au.dk> 
Date: fre. 24. jun. 2022 kl. 08.44 
Subject: RE: Rødlistetal - og tak for snakken 
To: Peter Egestad <egestadp@hotmail.com> 
Cc: Robert Olesen <robert.olesen9700@gmail.com> 
 

Hej begge 

  

Her kommer svar. 

De arter som ikke er med i arket med en årsag, men som er vurderet i begge vurderingsrunder 

er ikke med simpelthen fordi vi ikke har fået oplysningen om årsagen til kategoriskift fra de 

respektive eksperter. Af den grund kan de heller ikke indgå i rødlisteindeksberegningen fordi 

vi ikke ved hvorfor de har skiftet årsag. 

  

Hermed indsættes screenshot fra det websystem eksperterne foretager vurderingerne i af den 

svarboks de udfylder med informationer om årsager til kategoriskift: 

 

 
  

Husk at når vi snakker biodiversitetskrise, så handler det ikke om bredt om alle arter og 

artsrigdom (som jeg tror I mener når I siger I også gerne vil biodiversitet), så handler det om 

de truede arter; de arter som har det svært i det danske landskab og som er i fare for at 

forsvinde. 

  

Jesper 

  
 


